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§ 108 

Bidrag till Polska katolska barn- och ungdomsföreningen Emmaus 
Dnr 04.01.01/697/2015 

 
 
BESLUT 

 
Idrottsnämnden beviljar Emmaus bidrag för verksamhetsåret 2014 med sammanlagt 73 211 

kr. 

 

 

Ärendet 

 
Föreningen Polska katolska barn- och ungdomsföreningen Emmaus har ansökt om 

medlemsaktivitetsbidrag och hyresbidrag för verksamhetsåret 2014. Förvaltningen bedömde 

att ansökan inte uppfyllde kraven och avslog den. Anledningen var att för få medlemmar i 

föreningen bor i Stockholms stad. 

 

Förvaltningen avser att göra ett antal verksamhetsbesök under hösten för att få en bättre bild 

av verksamheten. Därefter ska ett nytt beslut kunna fattas i samband med fördelningen av 

föreningsstöd för 2016. I avvaktan på beslut för 2015 föreslås att Emmaus beviljas bidrag på 

73 211 kr för 2014 vilket motsvarar det som utbetalades för 2013.  

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sida 19 av 20 

 

§ 109 
Information och övriga frågor  
 

A. Skrivelse 

Effektivare användning av stadens lokaler -  dnr 01.01/1040/2015 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om effektivare användning av stadens lokaler från 

(M), (FP), (KD) och (C) samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

B. Skrivelse 

 Vinterunderhåll av gångväg vid Drömdungens BP -dnr 01.01/1038/2015

  

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

Daniel Fava (FP) anmälde en skrivelse om vinterunderhåll av gångväg vid Drömdungens 

BP från (FP) samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

C. Skrivelse 

 Idrottsytor i Annedal – dnr 01.01/1039/2015 

 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

Daniel Fava (FP) anmälde en skrivelse om idrottsytor i Annedal från (FP) samt yrkade att 

skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  

D. Information från förvaltningen 

 

Flyktingmottagande 

Förvaltningschef Olof Öhman informerade om förvaltningens insats för 

flyktingmottagandet i staden.  

Ett antal av stadens idrottshallar har använts samt stått i beredskap att använda för 

flyktingmottagande. Framöver kommer också ett antal hallar vara förberedda för 

detta men kommer inte att avbokas från ordinarie bokningar utan stå i beredskap 

att kunna användas med ett tre timmars varsel. 

 

 


